## 【學生逕行修讀物理系博士學位申請公告】

## Direct Admission into Doctoral Programs at Department of Physics, NCU

本次申請通過者為 114 學年度第 1 學期入學

For applicants enrolled in the 1<sup>st</sup> Semester of the 2025/2026 Academic Year

(下次申請時間為民國 114 年 09 月,申請通過者為 114 學年度第 2 學期入學)

(Next round of applications will begin in Sep 2025, successful applicants will enroll in the 2<sup>nd</sup> Semester of the 2025/2026 Academic Year)

申請時間: 114 年 02 月 04 日至 114 年 02 月 27 日止

Application period: 2025.02.04-2025.02.27

▶ 應繳文件:

Documents required for submission:

1. 國立中央大學學生逕修讀博士學位申請表(請至教務處註冊組網頁下載)。

An application form for direct-admission into a doctoral program. (Please download from the Office of Academic Affairs webpage)

https://pdc.adm.ncu.edu.tw/Form/form/form00-06f.htm

https://pdc.adm.ncu.edu.tw/Form/form/form01-20.doc

2. 最近一個月內申請之歷年成績單一份(含累計成績排名及總平均成績)。(中英文版)

A copy of an official transcript issued within one month since their application; the transcript must include the applicant's accumulative ranking and the overall average of grades. (Chinese & English version)

3. 助理教授以上推薦書至少二份。(建議以英文書寫)

At least two letters of recommendation from faculty members with a rank of or higher than assistant professor. (Recommended to write in English)

4. 研究計畫一份。(請以英文書寫)

A research proposal. (Please write in English)

5. 在職進修同意書(以在職生身份申請者)。

An on-the-job training agreement (for applicants who are on-the-job training students).

▶ 詳細辦法請詳見: https://pdc.adm.ncu.edu.tw/rule/rule113/15.pdf

For more application details: https://pdc.adm.ncu.edu.tw/eng/rule/NCU\_Doc15\_ed.pdf